
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

 
 
 
 

Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Marhaň, konaného dňa 
18.10.2024 o 18.00 hod. v miestnom kaštieli. 

 
 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
 
 
Program Obecného zastupiteľstva/ďalej len OZ/ Marhaň. 
 
 
 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia OZ. 
2. Voľba návrhovej komisie. 
3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho OZ. 

 
 

5. Správa  Hlavného kontrolóra obce/ďalej len HKO/o výsledku kontroly. 
6. Preklenovací úver na projektovú a rozpočtovú dokumentáciu MŠ Marhaň a Pozemné 

komunikácie v obci Marhaň.                                                      
 

7. Stanovisko HKO k dodržaniu podmienok  úveru.  
 

 
8. Organizácia Materskej školy v Marhani v školskom roku 2024/2025. 
9. Organizácia Základnej školy v Marhani v školskom roku 2024/2025. 
10. Úprava rozpočtu obce. 
11. Informácie starostu obce: Obnova budovy pre občiansku vybavenosť obce Marhaň, 

rekonštrukcia MŠ obce Marhaň, Pozemné komunikácie a chodníky obce, komunálny 
odpad. 

12. Rôzne 
 

13. Záver 
 

 
 
 
 

 
 



 
 
 
 

1. Zasadnutie OZ Obce Marhaň otvoril a viedol starosta obce p. Kuziak Jozef. 
Konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní 6 poslanci. 
/viď.prezenčná listina. Následne poslanci schválili program s tým, že sa vypustili body 
6 a 7, pretože k predmetnému dátumu sa úver už nedá brať. 

 
 

2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing.Horák Slavomír, Waksmanská Mária 
a Špirlová Beáta. 

 
Hlasovanie:   za: 6,  proti: 0,   zdržal sa: 0,  
 
 
 
Poslanci OZ jednomyselne do návrhovej komisie zvolili Ing. Slavomíra Horáka, 
Waksmanskú Máriu a Beátu Špirlovú.  
 

 
 

3. Starosta obce navrhol za zapisovateľa – Františka Šestáka  
a za overovateľov zápisnice – Jána Lukáča a Milana Bakaľára 

 
 

4. Kontrola uznesenia – OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesenia z posledného 
zasadnutia OZ. 
 
 

5. V piatom bode HKO informoval prítomných poslancov o výsledku svojej  kontroly.  
Podotkol, že nenašiel závažnejšie pochybenia, obec si priebežne plní svoje povinnosti. 
Rovnako aj toto stanovisko HKO zobrali poslanci na vedomie./Došiel poslanec 
Mgr.Peter Motýľ/ 
 
 
 
 
 

6. Nerokovalo sa, viď. vyššie. 
 
 

7.  Nerokovalo sa, viď. vyššie. 
 

 
 

 
8.  V bode 8. poslanci si poslanci vypočuli informáciu o organizácii Materskej školy 

v Marhani, ktorú im predniesla riaditeľka Mgr. Ivana Vavreková. Informáciu zobrali 
poslanci na vedomie. 
 
 

 
 
 



 
 
 
 

9. V bode 9 rovnako tak informovala prítomných poslancov o organizácii Základnej 
školy v Marhani riaditeľka Ing.Monika Vojteková. Rovnako tak aj túto informáciu 
zobrali prítomní poslanci na vedomie. 
 
 
 
 
 

10.  V desiatom bode hlasovali poslanci OZ  za úpravu rozpočtu obce. 
Hlasovanie:   Za: 7,   Proti:  0,   Zdržal sa:  0 
Poslanci jednomyselne schválili úpravu rozpočtu obce a to rozpočtové opatrenie obce 
Marhaň č.1 na rok 2024. 

 
 

11. V bode 11 informoval starosta obce p.Jozef Kuziak prítomných poslancov o obnove 
budovy pre občiansku vybavenosť. Obec sa bude podieľať len na oprave budovy, 
ostatné náležitosti, týkajúce sa zdravotníckych zariadení v gescii obce nebudú. Bude 
končiť zber triedeného odpadu, odpad by sa mal vážiť a zberné nádoby by mali byť 
opatrené čipom. V ďaľšom starosta informoval o výstavbe chodníkov, ako aj oprave 
ciest k ZŠ a smerom od hlavnej cesty popri potoku, až na rómsku osadu. Posledné info 
bolo o zabezpečení multifunkčného traktora/z EU fondov/, ktorý by mal mať viacero 
funkcií/mulčovanie, odprátavanie snehu a.p./ 

 
 

 
 
 

12. V rôznom upozornil poslanec p. Milan Bakaľár na doriešenie problémov 
s elektrickými a plynovými prípojkami v bývalej šijacej dielni a pri nájomných 
bytoch. Poslanec Ing.Horák na margo vystúpenia riaditeľky ZŠ prítomným 
poslancom, ktorí sú zároveň členmi v rade školy pripomenul, že člen rady školy je 
povinný informovať zriaďovateľa/v tomto prípade obec/ o všetkých náležitostiach 
týkajúcich sa činnosti v rade školy.  

 
 
 

 
 

13. Na záver OZ starosta obce p. Jozef Kuziak poďakoval prítomným poslancom za 
úspešné zvládnutie dnešného zasadnutia  a následne zasadnutie ukončil. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
Zapisovateľ:  Šesták František 
 
 
 
Overovatelia: .............................                                                 Starosta obce .......................... 
 
                      .............................. 
         
                      .............................. 
 
V Marhani : ................................................2024 
 
          


